

Table 1 Payoffs of BarBQer and neighbor

Smoke produced from barbecue	0	1	2	3
BarBQer's total payoffs	\$0	\$30	\$50	\$60
Neighbor's total payoffs	\$35	\$30	\$20	\$0
BarBQer + Neighbor's payoffs	\$35	\$60	\$70	\$60

Figure 1 Compensation Agreement

<p style="text-align: center;">Type 1 Compensation Agreement</p> <p>I, BarBQer _____, hereby claim that I will pay \$ _____ to my neighbor _____ for providing the smoke level of _____.</p>	<p style="text-align: center;">Type 2 Compensation Agreement</p> <p>I, Neighbor _____, hereby claim that I will pay \$ _____ to the BarBQer _____ for reducing the smoke level to _____.</p>
<p style="text-align: center;">Type 1 Compensation Agreement</p> <p>I, BarBQer _____, hereby claim that I will pay \$ _____ to my neighbor _____ for providing the smoke level of _____.</p>	<p style="text-align: center;">Type 2 Compensation Agreement</p> <p>I, Neighbor _____, hereby claim that I will pay \$ _____ to the BarBQer _____ for reducing the smoke level to _____.</p>

表一 燒烤者和鄰居的滿足感

燒烤產生的油煙程度	0	1	2	3
燒烤者的 總滿足感	\$0	\$30	\$50	\$60
鄰居的 總滿足感	\$35	\$30	\$20	\$0
燒烤者 + 鄰居的 總滿足感	\$35	\$60	\$70	\$60

圖一 賠償同意書

<p style="text-align: center;">第一類 賠償同意書</p> <p>我，燒烤者_____，承諾會付款 \$_____予我的鄰居 _____ 以准許產放出油煙程度至_____。</p>	<p style="text-align: center;">第二類 賠償同意書</p> <p>我，鄰居_____，承諾會付款 \$_____予燒烤者_____以 減少油煙程度至_____。</p>
<p style="text-align: center;">第一類 賠償同意書</p> <p>我，燒烤者_____，承諾會付款 \$_____予我的鄰居 _____ 以准許產放出油煙程度至_____。</p>	<p style="text-align: center;">第二類 賠償同意書</p> <p>我，鄰居_____，承諾會付款 \$_____予燒烤者_____以 減少油煙程度至_____。</p>